

English	Arabic
KNOW YOUR WORKPLACE RIGHTS:	اعرف حقوقك في مكان عملك:
Workplace Equity	العدالة في مكان العمل
Under the National Labor Relations Act, you have the right to join with your coworkers to demand a diverse, equitable, inclusive, and accessible workplace.	بموجب القانون الوطني لعلاقات العمل، يحق لك التعاون مع زملائك في العمل للمطالبة بمكان عمل يقوم على التنوع والإنصاف والشمولية وإتاحة الوصول.
You have the right to join with your coworkers to protest racism, sexism, homophobia, and any other form of discrimination or inequity in your workplace.	يحق لك التعاون مع زملائك في العمل للاحتجاج على العنصرية والتمييز بناءً على الجنس وهراب المثلية الجنسية وأي شكل آخر من أشكال التمييز أو عدم المساواة في مكان العمل.
It is illegal for your employer to retaliate against you in any way for this activity—like making you perform more difficult job duties, writing you up, suspending you, or firing you.	يُحظر قانونًا على صاحب العمل الانتقام بأي شكل من الأشكال بسبب هذا النشاط، مثل تكليفك بمهام عمل أكثر صعوبة أو إنذارك أو إيقافك عن العمل أو إقالتك.
It is illegal for your employer to have a policy that prohibits you from engaging in this activity, to tell you or your coworkers that you can't engage in this activity.	يُحظر قانونًا على صاحب العمل اتباع سياسة تمنعك من الانخراط في هذا النشاط أو أن يخبرك أنت أو الزملاء في العمل بأنه لا يمكنك مزاوله هذا النشاط.
The National Labor Relations Board is an independent federal agency that protects the rights of private sector employees to join together, with or without a union, to improve their wages and working conditions.	المجلس الوطني لعلاقات العمل هو هيئة فيدرالية مستقلة تحمي حقوق الموظفين في القطاع الخاص في التعاون معًا، سواء في وجود نقابة أو عدم وجودها، وذلك لتحسين أجورهم وظروف عملهم.